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L’equip de direcció que encapçalo, des de prin-
cipis d’octubre, és un equip transversal que està
format per Śılvia Cuadrado (com a vocal d’afers
econòmics), Dolors Herbera (com a vocal de
tercer cicle) i Albert Ruiz (com a secretari del
Departament). A banda del que és pròpiament
l’equip de direcció tenim la col·laboració, com
a càrrecs de confiança, d’altres membres del
Departament: Armengol Gasull (coordinador
de les relacions amb secundària i editor de la
revista MatMat), Joan Torregrosa (coordinador
d’informàtica), Joan Porti (editor de la revista
Publicacions Matemàtiques), Pere Puig (coor-
dinador del Màster de Matemàtiques per als
Instruments Financers), Francesc Perera (co-
ordinador Erasmus), Aureli Alabert (director
de la Consultoria Matemàtica) i Rosa Camps
(coordinadora de les relacions amb el món de
l’empresa). D’altra banda, també treballarem
colze a colze amb els coordinadors del Grau
de Matemàtiques, Wolfgang Pitsch i Joaquim
Mart́ın, del Grau d’Estad́ıstica Aplicada,
Alejandra Cabaña i Gregori Guasp, i del Màster
de Modelització per a la Ciència i l’Enginyeria,
Anna Cima.

Un dels principals problemes que tenen
actualment la universitat i els departaments
de matemàtiques en particular és la manca de
noves incorporacions durant la darrera dècada.
Per tant, una de les nostres prioritats ha de
ser, forçosament, l’estabilització del professorat
que ocupa una plaça de manera interina i
treballar, simultàniament, per aconseguir noves
incorporacions que permetin rejovenir tant els
grups de recerca com el mateix Departament.
Les noves places voldŕıem que fossin en la figura
de lector, lluitant també per la captació de nou
talent en les figures de Ramón y Cajal i ICREA.
Creiem en la carrera acadèmica i, en aquest
sentit, som partidaris de les promocions de TU
a CU i d’agregats a catedràtics laborals.

Considerem important continuar tenint un
bon nombre de becaris fent la tesi doctoral
i contribuir al reconeixement social del t́ıtol
de doctor en Matemàtiques. En aquest sentit,
volem fomentar les sortides professionals dels
doctors més enllà de la recerca a la universi-
tat. Alguns dels nostres doctors recents s’han

incorporat a l’empresa privada fent valer el
t́ıtol de doctor i volem que ens ajudin en
aquest sentit. Cal incentivar també les places de
postdoctorat al nostre departament, utilitzant
les convocatòries de Juan de la Cierva, Beatriu
de Pinós, Marie Curie...

A més de la docència i la recerca hem
d’apostar per la transferència, aprofitant l’ex-
periència d’alguns membres del Departament, i
continuarem treballant en la difusió i la visualit-
zació tant de les matemàtiques com del mateix
Departament. En aquest sentit, continuarem
amb els Dissabtes de les Matemàtiques, la
preparació de les Olimṕıades, la participació en
les proves Cangur, la revista MatMat, els punts
de llibre...

Pel que fa a la docència, actualment les
nostres titulacions, tant de grau com de màster,
gaudeixen d’una molt bona salut que cal con-
servar. En aquest sentit, el doble grau de Ma-
temàtiques i F́ısica fa molts anys que té la nota
de tall més alta del sistema universitari català,
la nota de tall del Grau en Matemàtiques ha
crescut de manera notable en els darrers anys
i, pel que fa al Grau d’Estad́ıstica Aplicada,
ha anat pujant la nota mitjana dels alumnes
de nou ingrés. És important reclutar bons
estudiants per a les nostres titulacions, perquè
d’aquesta manera disminueix l’abandonament
i, per tant, augmenta el nombre d’estudiants
als cursos superiors. Continuarem treballant
per aconseguir nova docència tant de grau
com de màster i intervindrem activament en
les reformes de plans d’estudi per defensar la
necessitat de les matemàtiques en altres graus.

Pel que fa a escala de màster, el Màster
de Modelització per a la Ciència i l’Enginyeria
enguany ha omplert totes les places que s’oferei-
xen, però creiem que seria necessari aconseguir
que la majoria dels nostres estudiants de doc-
torat cursessin un màster en què intervingués
activament el nostre departament.

Finalment, apostem també per la
col·laboració amb la comunitat matemàtica
del nostre entorn, tant amb els departaments
i facultats de les altres universitats catalanes
com amb la Societat Catalana de Matemàtiques
i la Societat Catalana d’Estad́ıstica
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